
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 30. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 693
Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at producenter af mad- og drikkekartoner, som er 
genanvendelig emballage, ofte med lavere CO2-aftryk end emballage produceret af glas 
eller plast, ikke bliver ramt unødigt hårdt som følge af den omstilling, som der forventes 
og ønskes med implementeringen af EU’s emballagedirektiv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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